
 

 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

Betreft: Schriftelijke vragen SP fractie. 

Per e-mail via: raadsgriffie@almelo.nl 

Almelo, 12 februari 2024 

Geacht college,  

In de uitzending van Zembla van zondagavond 11 februari werd een onthutsend beeld geschetst van 

mensen die overal in het land lid zijn van een vrijwillig brandweercorps die niet of onvoldoende 

worden gesteund wanneer zij te maken krijgen met Post Traumatische Stress Stoornis (PTSS) als 

gevolg van zeer ingrijpende ervaringen als hulpverlener.  

Zie: https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/smeulend-vuur 

In de reportage wordt de afwezigheid van voldoende aandacht voor deze nog niet als zodanig 

erkende beroepsziekte bij de brandweer door de veiligheidsregio’s bekritiseerd. Slechts drie van de 

25 veiligheidsregio’s hebben die structurele aandacht wel. Het zou grofweg gaan om 7 % van de 

mensen die te maken krijgt met uitval, ziekte en intens psychisch lijden opgelopen door traumatische 

ervaringen tijdens hun werk.  

In de reportage werd tevens duidelijk dat er voorheen een landelijk meldpunt en steunpunt was voor 

de vrijwillige brandweer, welke nog steeds ten dienste staat voor politie- en 

ambulancemedewerkers, maar blijkbaar niet meer voor vrijwilligers van de brandweer. De 25 

veiligheidsregio’s afzonderlijk zouden nu verantwoordelijk zijn voor de begeleiding van mensen die 

PTSS hebben opgelopen. 

De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Heeft de veiligheidsregio Twente in beeld hoeveel mensen van de vrijwillige brandweer lijden 

aan PTSS? Zo ja, om welk aantal gaat het dan? 

2. Is de veiligheidsregio Twente van mening dat het hier om een beroepsziekte gaat? 

3. Heeft het college in Almelo in beeld om hoeveel mensen in Almelo het gaat?  

4. Is er een protocol waarmee de brandweer werkt om nazorg te verlenen aan 

brandweerlieden die vanwege hun werk ernstige kans lopen op PTSS? 

5. Is het college met de SP-fractie van mening dat voor de brandweer hier weer een landelijk 

meldpunt en steunpunt voor beschikbaar moet komen? Zo ja, wil het college hier vanuit 

Almelo bij de veiligheidsregio Twente en bij het Rijk op aandringen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

SP-fractie Almelo 
 
 
 
Frits Akse, Fractievoorzitter. 
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